

Title (en)
Gas generator.

Title (de)
Gasgenerator.

Title (fr)
Générateur de gaz.

Publication
EP 0092192 A2 19831026 (DE)

Application
EP 83103660 A 19830415

Priority
DE 8210958 U 19820417

Abstract (en)
The gas generator, especially a wood gas generator, has a double jacket (1,2), whose gap takes up the gas stream generated, and a gasification air feed (4) which is fixed to the inner jacket (1). In order to ensure that, in spite of large differences in expansion between the inner and outer jackets (1,2) in the region of the gasification air feed (4), the joint is such that neither air can penetrate into the gas-filled gap of the double jacket nor gas into the gasification air feed (4), the gasification air feed (4) is connected gas-tight via a flexible metal hose (10) to the outer jacket (2).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Gasgenerator, insbesondere Holzgasgenerator, mit einem Doppelmantel (1, 2), dessen Spalt den erzeugten Gasstrom aufnimmt, und einer Vergasungsluftzuführung (4), die am Innenmantel (1) befestigt ist. Damit trotz großer Dehnungsunterschiede zwischen Innen- und Außenmantel (1, 2) im Bereich der Vergasungsluftzuführung (4) eine Verbindung derart vorhanden ist, daß weder Luft in den gasgefüllten Spalt des Doppelmantels, noch Gas in die Vergasungsluftzuführung (4) eindringen kann, ist die Vergasungsluftzuführung (4) über einen flexiblen Metallschlauch (10) gasdicht mit dem Außenmantel (2) verbunden.

IPC 1-7
C10J 3/22; C10J 3/72

IPC 8 full level
C10J 3/22 (2006.01); **C10J 3/72** (2006.01)

CPC (source: EP)
C10J 3/00 (2013.01); **C10J 3/22** (2013.01); **C10J 3/72** (2013.01); **C10J 3/74** (2013.01); **C10J 2200/152** (2013.01); **C10J 2300/092** (2013.01); **C10J 2300/0956** (2013.01)

Cited by
EP0742278A3; US8475548B2; WO2009040323A3

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0092192 A2 19831026; EP 0092192 A3 19850821; BR 8301905 A 19831220; DE 8210958 U1 19830929

DOCDB simple family (application)
EP 83103660 A 19830415; BR 8301905 A 19830414; DE 8210958 U 19820417